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PROTOKÓŁ L/2018 
z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 15 lutego 2018 r. 
 

 
 

Ustawowa liczba Radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 13 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     2 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1000 

 

 

 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Władysław Czerwiński 
3. Jacek Ciapała 
4. Rafał Fogiel 
5. Michał Gaczkowski 
6. Sebastian Gaik 
7. Grzegorz Królik 
8. Jan Ratajczyk 
9. Adam Stobiecki 
10. Włodzimierz Warmus 
11. Sławomir Szczur 
12. Mirosław Włóka 
13. Konstanty Ruciński 

 

Radni nieobecni na sesji: 
  
1. Ireneusz Kuczyński 
2. Paweł Wąs 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa     Wojciech Ostrowski 
2. Radny Rady Powiatu                 Tomasz Michalczyk 

                                                                                        Zbigniew Sarlej                                                                                         
3. Skarbnik Gminy       Michał Kieszkowski 
4. Pracownik Referatu Gospodarki                Dorota Kacprzyk 

Nieruchomościami i Rolnictwa    
5. Kierownik Referatu Ogólno - Organizacyjnego   Ilona Zawisza  
6. Inspektor Referatu Infrastruktury i Rozwoju                  Dominika Woźniak 
7. Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska    Katarzyna Cieślik 
8. Radca prawny       Radosław Pastuszko 
9. Dyrektor Biblioteki Miejskiej w Sulejowie                    Joanna Albin 
10. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej        Agnieszka Sykus 
11. Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych           Bartłomiej Pacan 
12. Pracownik Miejskiego Ośrodka Kultury                         Bartłomiej Kaźmierczak 
13. Dyrektor Żłobka Samorządowego                                  Anita Kaliszewska – Kuder 
14. Komendant Komisariatu Policji                                      Radosław Błażejewski 
15. Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska    Katarzyna Cieslik 
16. Kierownik Referatu Podatków i Opłat                            Katarzyna Wieczorek 
17. Pracownik Miejskiego Zarządu Komunalnego               Iwona Purzycka                  
 

 
 

Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Otwarcia L sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza Sulejowa sołtysów, kierowników referatów Urzędu Miejskiego, oraz pozostałe 
osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 
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Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 
 
Zmiany do porządku obrad wnieśli: 
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 
sesji projekty uchwał w sprawie : 
 
a) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy OSP w Sulejowie, 
b) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy OSP w Barkowicach 
Mokrych, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 
dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości, 

d) określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu rozwoju sportu na terenie 
Gminy Sulejów, 

e) przyjęcia przez Gminę Sulejów zadania publicznego polegającego na utworzeniu                                 
i prowadzeniu Podstawowej Szkoły Mistrzostwa Sportowego w dyscyplinie siatkówka 
plażowa, 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na realizację zadania 
„Przebudowa dróg powiatowych Nr 1524 E na odcinku Sulejów – Łęczno i Nr 1525 E na 
odcinku przez m. Łęczno” etap I Sulejów – Wójtostwo na długości 1333 mb.  

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które mają być wprowadzone do porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty  uchwał otrzymali. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany do porządku 
obrad. 
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a) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy OSP w Sulejowie, 

 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
za   13 
przeciwnych   0 
wstrzymujących  0 
 
 
b) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy OSP w Barkowicach 
Mokrych, 

 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
za   13 
przeciwnych   0 
wstrzymujących  0 

 
 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 
dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości, 

 
 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
za   13 
przeciwnych   0 
wstrzymujących  0 

 
d) określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu rozwoju sportu na terenie 

Gminy Sulejów, 
 
 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
za   13 
przeciwnych   0 
wstrzymujących  0 
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e) przyjęcia przez Gminę Sulejów zadania publicznego polegającego na utworzeniu                                 
i prowadzeniu Podstawowej Szkoły Mistrzostwa Sportowego w dyscyplinie siatkówka 
plażowa, 

 
 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
za   13 
przeciwnych   0 
wstrzymujących  0 

 
 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na realizację zadania 
„Przebudowa dróg powiatowych Nr 1524 E na odcinku Sulejów – Łęczno i Nr 1525 E na 
odcinku przez m. Łęczno” etap I Sulejów – Wójtostwo na długości 1333 mb.  

 
 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
za   13 
przeciwnych   0 
wstrzymujących  0                                                                                                             
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami.  
4. Sprawozdanie z działalności Biura Obsługi Jednostek Oświatowych w Sulejowie                    

za 2017 r.  
5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury za 2017 r.  
6. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sulejowie za 2017 r.  
7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie                       

za 2017 r.  
8. Sprawozdanie z działalności Żłobka Samorządowego w Sulejowie za 2017 r. 
9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Sulejów za 2017 r.  
10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 r.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 

na lata 2018 – 2025 r.  
12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.  
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13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska w Gminie Sulejów.    
14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Miejskiego Ośrodka 

Kultury w Sulejowie.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia mienia Skarbu Państwa.     
16. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Filii Bibliotecznej Nr 1 na Osiedlu 

Podklasztorze w Sulejowie prowadzonej przez Miejską Bibliotekę Publiczną                              
w Sulejowie. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany liczby drzew wchodzących w skład pomnika 
przyrody. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.                                                                                  

19. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia listy ławników do Sądu Okręgowego                          
w Piotrkowie Trybunalskim na kadencję w latach 2016 – 2019.  

     20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                            
           w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej   
           strażnicy OSP w Sulejowie,                                                                                                            
    21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                            
          w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej   
          strażnicy OSP w Barkowicach Mokrych,      
    22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy   
          z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego  
          zasobu nieruchomości, 
    23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu  
          rozwoju sportu na terenie Gminy Sulejów, 
    24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Sulejów zadania publicznego  
          polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Podstawowej Szkoły Mistrzostwa   
          Sportowego w dyscyplinie siatkówka plażowa, 
    25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu  
          na realizację zadania „Przebudowa dróg powiatowych Nr 1524 E na odcinku Sulejów –  
          Łęczno i Nr 1525 E na odcinku przez m. Łęczno” etap I Sulejów – Wójtostwo na  
          długości 1333 mb.                                                                                                                       
     26. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
     27, Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 

28. Zakończenie obrad. 
 

 
Protokoły z poprzednich sesji zostały wyłożone na sali obrad oraz były do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 

 
Uwag do protokołów nie wniesiono. 
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Punkt 3 

 
Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami 

 
 

Informacje o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami 
została przedstawiona przez kierowników referatów Urzędu Miejskiego w Sulejowie: 
 
- Pan Sławomir Rybak z Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu, 
- Pani Katarzyna Cieślik z Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska, 
- Pani Dorota Kacprzyk z Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Gospodarki  
  Przestrzennej, 
- Pani Dominika Woźniak z Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej, 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
        Zapytał, czy modernizacja placu po byłym przedszkolu w Sulejowie jest ujęta  
        w kwocie 6.643.00 zł na rewitalizacje Placu Straży w Sulejowie.  
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 
        Wyjaśnił, że w kwocie 6.643.000 zł mieści się rewitalizacja Placu Straży, ulicy Rynek  
        i terenu po byłym przedszkolu.  
 

 
 

Punkt 4 
 
 
Sprawozdanie z działalności Biura Obsługi Jednostek Oświatowych w Sulejowie za 2017 r. 
 
 
Sprawozdanie z działalności Biura Obsługi Jednostek Oświatowych w Sulejowie za 2017 r.  
przedstawił Dyrektor Pan Bartłomiej Pacan  
 
 

Punkt 5 
 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury za 2017 r. 
 
 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury za 2017 r. przedstawił pracownik 
Miejskiego Ośrodka Kultury Pan Bartłomiej Kaźmierczak.  
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Punkt 6 
 

Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sulejowie                         
za 2017 r. 

 
 
Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sulejowie za 2017 r. 
przedstawiła Dyrektor Pani Joanna Albin. 
 

 
Punkt 7 

 
 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie                       
za 2017r. 

 
 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie za 2017 r. 
przedstawiła Dyrektor Pani Agnieszka Sykus. 

 
 

Punkt 8 
 
 

Sprawozdanie z działalności Żłobka Samorządowego w Sulejowie za 2017 r. 
 

Sprawozdanie z działalności Żłobka Samorządowego w Sulejowie za 2017 r. przedstawiła 
Dyrektor Pani Anita Kaliszewska – Kuder. 

 
 

Punkt 9 
 
 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Sulejów 
za 2017 r. 

 
 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Sulejów                             
za  2017 r. przedstawiła Dyrektor Pani Agnieszka Sykus. 
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Punkt 10 
 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 r.  

 
 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 r. przedstawił Kierownik Referatu 
Pan Sławomir Rybak.  

 
 
Radny  
Mirosław Włóka 
 Zapytał, czy na naszym terenie występuje problem z narkomanią.  
 
 
Komendant Komisariatu 
Radosław Błażejewski 

       Poinformował, że Komisariat prowadzi dwa postępowania w sprawie posiadania  
       narkotyków.  
 
 

Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na 
lata 2018 – 2025.                                                                                                                 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 
 

                      
\ 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          1     
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/421/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025.  
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Punkt 12 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.                                                                                          
 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 

 
                     

\ 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          1     

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/422/2018 w sprawie zmiany 
w budżecie gminy na 2018 r. 

 
 

Punkt 13 
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska w Gminie Sulejów. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Purzycka pracownik Miejskiego Zarządu 
Komunalnego w Sulejowie. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0                                                                                                                        
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/423/2018 w sprawie ustalenia Regulaminu 
targowiska w Gminie Sulejów. 
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Punkt 14 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Miejskiego Ośrodka 
Kultury w Sulejowie. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił pracownik Miejskiego Ośrodka Kultury Pan Bartłomiej 
Kaźmierczak. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.                                                  
 
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0                                                                                                                       
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/424/2018 w sprawie wprowadzenia zmian 
do Statutu Miejskiego Ośrodka Kultury w Sulejowie. 

 
 

Punkt 15 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia mienia Skarbu Państwa.     
 

 
Projekt uchwały przedstawił pracownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Dorota Kacprzyk.  

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 

 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/425/2018 w sprawie przejęcia mienia 
Skarbu Państwa.     
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Punkt 16 
 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Filii Bibliotecznej Nr 1 na Osiedlu 
Podklasztorze w Sulejowie prowadzonej przez Miejską Bibliotekę Publiczną                              

w Sulejowie. 
 

 
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu  
Pan Sławomir Rybak.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
      Poinformował, że o zlikwidowanie filii bibliotecznej wystąpili na piśmie mieszkańcy  
      Osiedla Podklasztorze, rodzice i nauczyciele. 
      Do Rady Miejskiej w Sulejowie wpłynęło pismo dyrektora i nauczycieli o dostosowaniu  
      szkoły do 8 klasowego nauczania. Aby ta szkoła funkcjonowała należy pozyskać   
      dodatkową salę lekcyjną. W placówce szkolnej znajduje się biblioteka szkolna, która  
      może przejąć księgozbiór filii bibliotecznej. Biblioteka szkolna może prowadzić  
      wypożyczenia także dla mieszkańców.  

 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          1 
wstrzymujących  -          0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę L/426/2018 w sprawie  likwidacji Filii 
Bibliotecznej Nr 1 na Osiedlu Podklasztorze w Sulejowie prowadzonej przez Miejską 
Bibliotekę Publiczną w Sulejowie. 

 
 

 
 

Punkt 17 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany liczby drzew wchodzących w skład 
pomnika przyrody. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Cieślik Kierownik Referatu Ochrony Środowiska 
i Rozwoju.  
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/427/2018 w sprawie zmiany liczby drzew 
wchodzących w skład pomnika przyrody. 

 
 

Punkt 18 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Cieślik Kierownik Referatu Ochrony Środowiska 
i Rozwoju.  

 
Radny 
Grzegorz Królik 
      Zgłosił wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie  

   wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz    
   ustalenia stawki tej opłaty. 
   Uważa, że należy uszczelnić ściągalność za odpady komunalne.  

 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie poddał pod głosowanie wniosek formalny 
zgłoszony przez radnego Grzegorza Królika.  

 
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          1 
 

 
Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty został wycofany z porządku 
obrad sesji.  
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Punkt 19 
 

Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia listy ławników do Sądu Okręgowego                          
w Piotrkowie Trybunalskim na kadencję w latach 2016 – 2019. 

 
Przewodnicząca zespołu opiniującego kandydatów na ławników Pani Ilona Zawisza  
przedstawiła opinię zespołu z dnia 8 lutego 2018 r.  
 
Pracownik Urzędu Miejskiego w Sulejowie Pani Sylwia Malarz – Krawiec przedstawiła  
regulamin głosowania wyborów ławników.  

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował, że wybór 
ławników zostanie przeprowadzony w głosowaniu tajnym. Rada Miejska w Sulejowie 
przystąpi do 
powołania Komisji Skrutacyjnej.   
 
Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłoszono radnych: 
 

1. Jan Ratajczyk 
2. Michał Gaczkowski 
3. Bartosz Borkowski 

 
Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  
 
Komisja została przyjęta przez radnych w głosowaniu jawnym.  
 

    
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 
 

 
Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w następującym składzie. 
 
Bartosz Borkowski                     przewodniczący 
Jan Ratajczyk                              członek 
Michał Gaczkowski                    członek  
 
 
Komisja Skrutacyjna po przygotowaniu kart do głosowania przeprowadziła głosowanie tajne.  
 
 
Po przeprowadzeniu głosowania i obliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
Pan Bartosz Borkowski przedstawił wyniki głosowania.  
 
 
Do Sądu Okręgowego została wybrana  Pani Małgorzata Maria Kowalska 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/428/2018 w sprawie uzupełnienia listy 
ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim na kadencję w latach                        

2016 – 2019. 
 

                 
Punkt 20 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej 
strażnicy OSP w Sulejowie. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki.  

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0                                                                                                                      
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/429/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania 
modernizacji części socjalnej strażnicy OSP w Sulejowie. 

 
 

Punkt 21 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej 

strażnicy OSP w Barkowicach Mokrych. 
 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki.  

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0                                                                                                                     
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/430/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania 
modernizacji części socjalnej strażnicy OSP w Barkowicach Mokrych. 
 
 

Punkt 22 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 
z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego 

zasobu nieruchomości. 
 

Projekt uchwały przedstawił pracownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Dorota Kacprzyk.   

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0                                                                                                                     
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/431/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości 
wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości. 

 
 
 

Punkt 23 
 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu 
rozwoju sportu na terenie Gminy Sulejów. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Pan Sławomir Rybak.  
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0                                                                                                                     
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/432/2018 w sprawie określenia warunków 
i trybu finansowania zadań z zakresu rozwoju sportu na terenie Gminy Sulejów. 

 
 

Punkt 24 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Sulejów zadania publicznego 
polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Podstawowej Szkoły Mistrzostwa 

Sportowego w dyscyplinie siatkówka plażowa. 
 
 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych Pan Bartłomiej 
Pacan.  

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0      
 
                                                                                                                

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/433/2018 w sprawie przyjęcia prze Gminę 
Sulejów zadania publicznego polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Podstawowej 
Szkoły Mistrzostwa Sportowego w dyscyplinie siatkówka plażowa. 
 
 
Radny Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
         Stwierdził, że Gmina Sulejów zainteresowana jest prowadzeniem szkoły o profilu piłka 
         plażowa. Powiat wyraził zgodę na przekazanie tych spraw Gminie Sulejów.  
         Finansowanie tej placówki będzie ponosiła Gmina Sulejów.  
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Radny Powiatu 
Tomasz Michalczyk 
       Poinformował, że w sprawie utworzenia szkoły o profilu piłka plażowa odbyły się dwa  
       spotkania. Rada Powiatu przychyliła się na przekazanie tych spraw Gminie Sulejów.  
 
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
      Stwierdził, że będziemy tworzyć nową placówkę oświatową o profilu piłki plażowej. 
 
 
Radny 
Konstanty Ruciński 
       Uważa, że mamy bazę do rozwoju piłki plażowej. Cyklicznie będą odbywać się turnieje, 
       rozgrywki w kategorii piłka plażowa. Będziemy w ten sposób promować Gminę  
       Sulejów. Podziękował radnym Rady Powiatu za przychylność.  
        
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       Podziękował radnym za podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Sulejów  
      zadania publicznego polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Podstawowej Szkoły  
      Mistrzostwa Sportowego w dyscyplinie siatkówka plażowa. Będzie to pierwsza taka  
      szkoła w Polsce.  
  
 

Punkt 25 
 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu 
na realizację zadania „Przebudowa dróg powiatowych Nr 1524 E na odcinku Sulejów – 

Łęczno i Nr 1525 E na odcinku przez m. Łęczno” etap I Sulejów – Wójtostwo na 
długości 1333 mb. 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki.  

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0                                                                                                          
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/434/2018 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na realizację zadania „Przebudowa dróg 
powiatowych Nr 1524 E na odcinku Sulejów – Łęczno i Nr 1525 E na odcinku przez m. 
Łęczno” etap I Sulejów – Wójtostwo na długości 1333 mb. 
 
 
Sołtys  
Rolka Kazimierz 
       Podziękował radnym za podjęcie uchwały.  
       Prosił o zwiększenie patroli policyjnych na drodze Sulejów – Łęczno z uwagi na  
       poruszanie się samochodów z dużą prędkością.   
 
 
Radny 
Michał Gaczkowski 
       Podziękował radnym Rady Powiatu i Rady Miejskiej w Sulejowie za przebudowę tej  
      drogi. Mieszkańcy także wielokrotnie wnioskowali o jej przebudowę.  

 
Punkt 26 

 
Interpelacje radnych. 

 
Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Punkt 27 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 

Radny 
Władysław Czerwiński 
        Wnioskował o wykonanie: 
- wykonanie tablicy informacyjnej dla sołectwa Włodzimierzów, 
- wykonanie tabliczek z nazwami ulic we Włodzimierzowie,  
- wykonanie zjazdu z ulicy Polnej na drogę krajową, 
- podziękował za prace porządkowe na terenie Włodzimierzowa.  
 
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       Poinformował, że na wykonanie zjazdów z ulic na drogę krajową musi wyrazić zgodę  
       Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. Wystąpimy z pismem o wykonanie  
       wszystkich zjazdów od Sulejowa do Piotrkowa Trybunalskiego.  
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Radny 
Sebastian Gaik 

        Poinformował, że w październiku 2017 r. złożył do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych                         
     i Autostrad pismo w sprawie wykonania zjazdu z ulicy Polnej we Włodzimierzowie                                    
     i z ulicy Podole w Sulejowie na drogę krajową, Otrzymałem odpowiedź w miesiącu  
     grudniu 2017 r., że sprawę przekazano do Urzędu Miejskiego celem wyjaśnienia. 
     Do dzisiaj nie otrzymałem odpowiedzi.  
      
  

 
Radny 
Grzegorz Królik 
       Zapytał, dlaczego nie jest realizowana  uchwała Rady Miejskiej w Sulejowie w sprawie  
       modernizacji ul. Taraszczyńskiej w Sulejowie. 
       Dlaczego przesuwa się wykonanie oświetlenia ulicznego na ul. Kuligowskiej.  
       Stwierdził, że po „Galii Boksu” w Witowie organizatorzy pozostawili bałagan.  
 
 

Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

        Poinformował, że w pierwszej kolejności realizowane są zadania na, które mamy  
        możliwość pozyskania środków zewnętrznych.  
        Jeżeli chodzi o budowę ul. Taraszczyńskiej to miała być realizowana wspólnie ze  
        Starostwem Powiatowym  - po 50 %. Starostwo Powiatowe nie otrzymało środków  
        Zewnętrznych, a Urząd Miejski nie posiada 5.000.000 zł, aby to zadanie zrealizować.  
         
         
Radny 
Grzegorz Królik 
       Przypomniał, ze o budowę ul. Taraszczyńskiej wnioskuje już od 3 lat.  
       O budowie hali sportowej w Sulejowie rozmawiamy od pół roku.  
       Dla Pana Burmistrza ważniejsza jest hala sportowa niż ulica Taraszczyńska.  
 

 
Radny 
Włodzimierz Warms 
           Wnosił o wykonanie odwodnienia drogi powiatowej w Kłudzicach. 

 
 

Radny Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
   Poinformował, że wykonywany jest projekt na odwodnienie drogi powiatowej                                     
       w Kłudzicach.  
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Radny 
Włodzimierz Warmus 

          Zapytał kiedy zostanie wykonane: 
- oświetlenie uliczne w miejscowości Podkałek, 
- boisko sportowe w miejscowości Podkałek, 
- chodnik w miejscowości Podkałek, 
- chodnik w miejscowościach Kłudzice i Kałek.  
 
 

Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

          Stwierdził, że realizacja budżetu na 2018 r. dopiero się rozpoczyna.  
          Zadania są realizowane sukcesywnie. Potrzeba jest więcej czasu i cierpliwości,  
          aby zadania te zostały zrealizowane.  
          Poinformował, że został złożony wniosek na budowę 5 Otwartych Stref Aktywności.  
 

 
Radny 
Włodzimierz Warms 

          Prosił o naprawę oświetlenia przystanku autobusowego w miejscowości Korytnica. 
 

 
Radny 
Mirosław Włóka 

         Prosił o oświetlenie przystanku autobusowego na Polance.  
 
 
Radny Powiatu 
Tomasz Michalczyk 
          Wyraził słowa zadowolenia, że Ośrodek Zdrowia we Włodzimierzowa jest  
          remontowany. Nie należy lekceważyć modernizacji Przychodni Zdrowia w Sulejowie.  
 
          Poinformował, że 14 listopada 2017 r. odbyło się spotkanie na którym poruszano  
          budowę trasy S 12. Obecnie przekazano kwotę 35.000. 000 zł na I etap.  
 

 
Radny Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
         Poinformował, że wystąpiliśmy z wnioskiem na pozyskanie środków zewnętrznych  
         na budowę ul. Taraszczyńskiej. Jednak obniżono środki na modernizacje dróg  
         powiatowych i wniosek nie uzyskał dofinansowania.  
         Wniosek znalazł się na 3 miejscu listy rezerwowej.  
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Radny 
Mirosław Włóka 

         Zapytał, czy Starostwo Powiatowe zabezpieczy obsadę lekarską w Ośrodku Zdrowia  
         we Włodzimierzowie.  
           

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

          Poinformował, że na remont Ośrodka Zdrowia we Włodzimierzowie zabezpieczona  
          została kwota 160.000 zł i nie mamy gwarancji że Starostwo Powiatowe zabezpieczy  
          obsadę lekarską.  
          Modernizacja Przychodni w Sulejowie może wynieść ok. 1.000. 000 zł.  
 
Radny 
Bartosz Borkowski 
          Stwierdził, że o budowę hali sportowej w Sulejowie podejmowane są starania od 15 lat.  
          Uważa, że jest ona potrzebna wszystkim dzieciom. Należy popierać podejmowane  
          działania. 
 
 
Radny Powiatu 
Tomasz Michalczyk 
         Stwierdził, że zgodnie z przepisami do władz gminy należy zabezpieczenie podstawowej  
         opieki medycznej.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki przedstawił informacje o interpelacjach  
radnych za okres od 20 grudnia 2017 r. do 15 lutego 2018 r.  

 
 
 

Punkt 28 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam L sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 15 lutego 2018 r.                              
o godzinie 1340.                       
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